
   PŘÍLOHA 

k zápisu z 15. zasedání ZO Čelechovice na Hané 

Informace o činnosti ZO – informace starostky o činnosti orgánu obce 

 

Dovolte mi, abych vás seznámila s informacemi o činnosti za období od minulého veřejného 

zasedání, které se konalo 10. 6. 2021. 

Zastupitelé se sešli na pracovní schůzce 30. 8. 2021, kde byly projednány jednotlivé body 

dnešního zasedání a další záležitosti týkající se chodu obce.  

 

V letošním roce jsme realizovali řadu investičních akcí, z nichž většina je již dokončena. Je 

hotový chodník v ulici Hliníky, mimo dotaci byla vybudována parkovací stání, rovněž 

rekonstrukce místní komunikace v ulici Pod Hrází a výstavba parkovacích míst na 

Světničkách je dokončena. Práce na zprůjezdnění komunikace u staré budovy základní školy 

byly včas dokončeny a neohrozily zahájení školního roku, zbývá osadit mobiliář. Odboru 

dopravy byly předány žádosti o kolaudace všech staveb a předány potřebné doklady.  

 

Prodloužení inženýrských sítí, tedy výstavba vodovodu a kanalizace v ulici Pod Kosířem je 

také dokončena, stavba by měla být zkolaudována co nejdřív, současně připravujeme vydání 

obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za zhodnocení stavebního pozemku.  

 

Během prázdnin byla opravena boží muka u Studence. 

Také byly rozdány téměř všechny nádoby na tříděný odpad do domácností, konkrétně na plast 

a papír a uzavřen dodatek se svozovou firmou FCC. Termíny pro svoz tříděných komodit jsou 

již dohodnuté a zveřejněné na webu obce. S panem Burešem, který dosud svážel tříděný 

odpad bude pravděpodobně ukončena spolupráce, dojde k redukci tzv. hnízd, kde je možné 

ukládat tříděný odpad. Zabývali jsme se rovněž novou legislativou v odpadovém 

hospodářství, která nám ukládá vydat novou obecně závaznou vyhlášku platnou od 1. 1. 2022. 

 

V obci byl instalován nový rozhlas, jehož součástí je i výstražný varovný systém 

obyvatelstva, na hasičské zbrojnici v Čelechovicích na Hané byl namontován srážkoměr a 

máme vyhotovený Digitální povodňový plán, který je zveřejněný na webových stránkách.  

 

Postupně připravujeme podklady pro žádosti o platby a závěrečná vyhodnocení u akcí, které 

byly spolufinancovány z dotací.  

 

V souladu se Směrnicí o zadávání veřejných zakázek malého rozsahu bylo provedeno 

poptávkové řízení na dodávku a montáž Dětského hřiště Za Ruskou. Poptány byly 3 firmy, 

Obdrželi jsme 2 nabídky, od firmy Flora Servis s.r.o. a Acer Woodway s.r.o. Tato firma 

předložila nižší nabídku, konkrétně 342 793 Kč a bude s ní uzavřena smlouva o dílo. 

Realizace bude ještě letos za přispění dotace z MMR ve výši 80%.   

 

Poptávkové řízení na Naučnou stezku Proti proudu času bude provedeno v nejbližších dnech.  

 

Státní pozemkový úřad realizuje další část z Plánu společných zařízení na katastru 

Čelechovice na Hané, konkrétně se jedná o zpevněnou cestu v Kapli, která pokračuje jako 

zatravněná cesta kolem suché nádrže, pod Kaplí tedy vzniká ,,dvojče“ suchého již 

vybudovaného poldru u Studence. Obec má připravený projekt na zpevněné plochy za 

obrubou v uličce k nádraží, ve spolupráci s energetiky řešíme i přeložku kabelů NN a 

současně i VO v této části obce. Dodavatel vzejde z výběrového řízení, dosud však nemáme 



souhlasy všech sousedních vlastníků, protože majitelé hřiště jsou ze Slovenska. Pevně věřím, 

že se nám akci podaří dokončit ještě letos.  

Na podzim budou pokračovat práce na projektu ÚSES, především stavby oplocenek a 

samotné výsadby zeleně.  

 

Schůzka s občany Studence týkající se rekonstrukce silnice, výstavby chodníku a parkovacích 

stání již proběhla za účasti projektantky Ing. Smítalové. Čekáme na cenovou nabídku na 

zpracování kompletní projektové dokumentace. Poté budeme jednat s Olomouckým krajem 

ohledně rekonstrukce vozovky.  

 

Zadáme rovněž zpracování studie na rekonstrukci uličního prostoru ulice Ruská, předmětem 

studie bude návrh šířkových parametrů silnice, umístění autobusových zastávek, návrh 

chodníku, parkovacích stání a úpravy křižovatek u Pomníku padlých a pravoslavné kapličky.  

 

Zastupitelé rovněž projednali úpravu ceníku pronájmů místností v sokolovně, ceník bude 

platný od 1. 10. 2021 a bude zveřejněn na webu obce.  

 

Zpracování 1. Změny územního plánu obce pokračuje, minulý týden proběhlo jednání se 

zhotovitelem a pořizovatelem, dokončují se podklady k veřejnému projednání, které by se 

mělo pravděpodobně uskutečnit v říjnu.  

 

Členové Vodovodu Pomoraví jednali o požadavku města Kostelce na Hané, kdy zástupci 

města požadují po svazku finanční vypořádání majetkového podílu ve výši 16 386 488,- Kč. 

V případě nevyplacení je město připraveno vymáhat podíl soudní cestou. Zástupci členských 

obcí jsou proti jakémukoli způsobu výplaty podílu.  

 

Mikroregion Kostelecko realizuje společný projekt Adaptační strategie na změnu klimatu, 

výstupy budou představeny veřejnosti 20. září, pozvánka bude zveřejněna na webu obce i 

rozhlasem a uskuteční se u nově vybudovaného parku u cukrovaru.  

 

I nadále řešíme nákup cisterny pro JSDH, členové jednotky specifikovali technické 

požadavky a dodavatel bude vybrán ve výběrovém řízení.  

 

Smlouva o dílo na vypracování projektové dokumentace na úpravu topení a rekonstrukci 

kotelny na staré škole byla uzavřena, dále bude nutné řešit i vodovodní rozvody, možná 

odpady a elektřinu. Samotnou realizaci plánujeme na příští letní prázdniny.  

 

Postupně plníme úkoly spojené s přípravou voleb do poslanecké sněmovny, které se konají  

8. a 9. října.  

 

Ráda bych vás také seznámila s tím, že členky SPOZ si zvolili novou předsedkyni po zesnulé 

Lence Dostálové, a to Blanku Palánkovou. Sbor byl doplněn o novou členku Evu Valáškovou. 

Společně jsme se dohodli na posunu termínu vítání občánků, letos se uskuteční již v pátek  

24. září.  

 

 

 

 

Zpracovala: Bc. Jarmila Stawaritschová 


